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Aan de fractievoorzitters van de partijen in de gemeenteraad 
 
 
Betreft: informatie wethouder over stand van zaken VNN/Barkmolenstraat 
 

Geachte heer, mevrouw, 

Afgelopen woensdag, 19 juni, heeft wethouder van der Schaaf in een raadscommissiegadering 
verslag uitgebracht over de stand van zaken met betrekking tot de huisvesting van 26 ex-verslaafden 
met dubbeldiagnose in de Barkmolenstraat. Hij heeft daarin een ons inziens volstrekt onjuiste 
weergave van de feiten gegeven. 

Op 16 mei zou volgens wethouder van der Schaaf de start geweest zijn van het “omgevingsoverleg” 
met “de bewoners van de Barkmolenstraat.” In werkelijkheid was hier slechts een handjevol mensen 
aanwezig waarvan de meesten meerdere malen expliciet hebben aangegeven dat ze daar niet zaten 
in het kader van invulling van het omgevingsplan/vinkje voor de leidraad. Ze waren daar wel om aan te 
geven dat er nu geen draagvlak is voor de komst van de ex-verslaafden in deze hoeveelheid, dat de 
bezwaarprocedure eerst moet worden afgewacht en de bijeenkomst dus prematuur was. Martje Kuiper 
van VNN heeft daarop ook meermalen gezegd dat de  “eerste bijeenkomst van de werkgroep 
bewonersoverleg Barkmolenstraat VNN”  inderdaad geen onderdeel uitmaakt van “het 
omgevingsplan” en dat de bijeenkomst hoogstens zou worden gezien werd als een kennismaking. U 
kunt zich nu vast voorstellen dat wij ons niet herkennen in de woorden van wethouder van der Schaaf.  
 

Verder heeft de wethouder het erover dat er een vervolgbijeenkomst in het kader van het 
omgevingsoverleg zal plaatsvinden. Hiervan is ons niets bekend. 

Van der Schaaf zei onder andere ook: “Daarmee hebben we “de stappen zoals die horen in de 
Leidraad stap 2 gezet.” Wij plaatsen hier grote vraagtekens bij, want wij vinden dat stap 1 niet (naar 
behoren) gedaan is. De start van het proces kan niet worden overgedaan en er is met de 
onbeschaamde introductie van het plan in mei 2018 zeker niet voldaan aan de onderstaande ‘Gouden 
regel’ uit de Leidraad:6.2.1 Transparantie naar omwonenden 
De omwonenden willen gehoord worden en serieus worden genomen. Er wordt conform het 
Wijkconvenant (mei 2008) gewerkt. De ervaring leert dat het delen van plannen in een vroeg stadium 
veel vragen en onrust bij buurtbewoners wegneemt. Wellicht moet er in eerste instantie zelfs 
overgeïnvesteerd worden. Er moet afgetast worden hoe het draagvlak voor de betreffende voorziening 
in de wijk is. 
 
  



De wethouder maakt geen melding van het feit dat er bijzonder veel weerstand tegen het plan is in de 
wijk en dat er meerdere bezwaarschriften zijn ingediend, waaronder een uitgebreid bezwaarschrift 
vergezeld van een goed gedocumenteerde bewonersvisie vanuit onze stichting. Met betrekking tot dit 
bezwaarschrift had de gemeente vorige week aan onze advocaat  aangegeven dat er een week extra 
tijd nodig was voor het schrijven van het verweer. 
 
Wat ons ook ten zeerste verbaasd heeft, is de tekst op de flyer die door VNN in de wijk verspreid is. 
(zie bijlage 1) Terwijl wij als stichting nog wachten op het besluit van de bezwaarcommissie, die ons 
heeft laten weten extra tijd nodig te hebben voor het schrijven van het verweer, lijkt deze uitkomst van 
dit verweer bij VNN en Lefier al bekend. Zij gaan beginnen met verbouwen. U zult vast begrijpen dat 
op zo’n manier van door de strot geduwd krijgen van beleid, geen draagvlak creëert maar juist meer 
weerstand oproept. Tot zover dus het voldoen aan het creëren van draagvlak als punt uit de leidraad. 
In het begin van de bezwaarprocedure hebben wij Lefier en VNN gevraagd om geen 
verbouwwerkzaamheden uit te voeren voordat de vergunning onherroepelijk is. Men heeft toegezegd 
gedurende de bezwaarperiode geen werkzaamheden te gaan uitvoeren. Wat schetst onze verbazing? 
Men wil als de aannemer kan rond 1 juli starten met de verbouwwerkzaamheden. Hoe wil men de 
door hun geschade vertrouwensrelatie herstellen door keer op keer ons niet serieus te nemen en 
gemaakte beloften niet na te komen? 
VNN heeft afgelopen woensdag 19 juni een inloopavond georganiseerd waarbij enkele buurtbewoners 
zijn geweest waarvan de meesten nogmaals hebben bevestigd dat er voor dit plan van VNN 
onvoldoende draagvlak in de buurt is en dat gezien de bezwaren het echt niet zeker is of de verleende 
vergunning wel stand houdt. Ook deze geluiden zouden voor VNN en Lefier een signaal moeten zijn 
dat een andere opstelling gepast is. 
 
Het leek ons zinvol om u deze ontbrekende informatie in verband met de controlerende taak van de 
raad ten opzichte van het college van burgemeester en wethouders, niet te onthouden. 
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